
PROTOKÓŁ NR 6/11

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 17 stycznia 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Kamila Pietraszek,

4. Teresa Szczepańska,

5. Zofia Ujma,

6. Maria Zielińska,

7. Adam Bierowski,

8. Krzysztof Kapała,

9. Mariusz Kubiak, 

10. Zbigniew Piątek,

11. Paweł Pituch.

Nieobecny usprawiedliwiony: Zbigniew Mazurak.

Zaproszone osoby:

12. Mirosław Górecki,

13. Grażyna Nawalaniec,

14. Grażyna Krakowiak,

15. Jadwiga Drak.

Porządek obrad:

Dalsza część dyskusji nad budżetem (Zespół Szkół nr 4).

W dniu 17.01.2011 Komisja Budżetu Planowania i Finansów ponownie zebrała się na posiedzeniu 

celem dalszej analizy nad budżetem na rok 2011, głównie budżetem Zesp. Szkół Ogóln. 

Pani Skarbnik oznajmiła że nie doszło do spotkania ze Starostą, dopóki nie ma uzgodnień nie można nic na 

razie zmieniać. 

Radny P. Paweł Pituch stwierdził że rozmawiał z księgową ze Starostwa i stoi na stanowisku że trzeba i tak te  

pieniądze przekazać do starostwa.

Pani Skarbnik w dalszym ciągu podtrzymywała swoje zdanie że dopiero po uzgodnieniach ze starostwem 

będzie można, jeżeli zajdzie taka potrzeba, korygować budżet.

Pan  Burmistrz  potwierdził  spotkanie  w  starostwie  w  środę  19.01.2011  r.  i  zapewniał  że  organem 

założycielskim Zespołu Szkół jest starostwo, a utrzymanie jednostek pozostaje w kompetencji gminy.

Planowaną dotację na utrzymanie szkół ponadpodstawowych Starostwo ma w kwocie 14 mln 472 tys. 907 zł a  

wydaje 11 mln 017 tys. 158 zł. Tak więc utrzymanie szkół zostaje w gestii gmin.
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Radny Pan Kapała Krzysztof powiedział że Umowa obowiązuje dwie strony a zgodnie z umową należy środki 

na gimnazjum przekazać.

P. Burmistrz odpowiedział że jeżeli będzie trzeba zwrócić do starostwa pieniądze to nastąpią przesunięcia w 

budżecie.

Na  razie  póki  funkcjonuje  porozumienie  między  starostwem  a  miastem  Kowary  nie  można  unieważnić 

umowy, bo równoznaczne by to było z likwidacją szkoły.

Dyr. Zesp. Szkół Pani Krakowiak oznajmiła że wszystkie negocjacje trwają bardzo długo a aktualnie jest już  

dwumiesięczny brak środków. Za styczeń nauczyciele dostali pensje, ale gdy w lutym przyjdą płatności za 

media, zabraknie na płace dla nauczycieli.

Obrady Komisji opuścili wcześniej: Z. Ujma, A. Klepacz i A. Bierowski.

W ostatecznym głosowaniu (po długiej dyskusji) budżet został zaopiniowany pozytywnie (4 za, 2 przeciw, 2 

wstrzym.).

Wnioski Komisji:

1. Komisja Budżetu Planowania i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt Uchwały budżetowej na 

2011 r. (4 głosy za – 2 przeciw – 2 wstrzymujące). 

    

Protokołowała:                                                                                                                         Przewodniczący

Zofia Ujma                                                                                                        Komisji Budżetu, Planowania i Finansów
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